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متن پرسش

با عرض سلام و خسته نباشید خدمت استاد گرامی: استاد آقای رائفی پور در شبکه ی ولایت گفتن که

مباهله انجام دادن و بحث آتش گرفتن فرد درخواست کننده مباهله رو مطرح کردن که البته گفتن

آیت االله قزوینی ازشون خواستن که رسانه ای کنن. شما این مطلب رو تاد می کنید؟ در کل نظر شما

چیه؟ با تشکر التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: درست متوجه نشدم چه میفرماد؟ ولی علامه طباطبایی«رحمةااللهعلیه»

فرموده بودند هنوز هم جای مباهله هست و تعبیر «این گوی و این میدان» را بهکار برده بودند بدین

معنا که حاضر به مباهله با مخالفان اسلام هستند. موفق باشید


